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Abstract (en)
The jewellery chain (1) which can be connected to form a ring consists of a wire portion, at one end of which the fastener (7) is attached. The
second end (13) has no connection means, i.e. the cut surface of the wire is exposed. For connection, the open end (13) is introduced axially into
the bush (11) by the clamping means of the fastener (7) and held tightly by the latter. The items of jewellery having a bore hole can be threaded onto
the jewellery chain (1) when it is open and can be exchanged for others at any time. <IMAGE>

Abstract (de)
Der ringförmig verbindbare Schmuckträger (1) besteht aus einem Drahtabschnitt, an dessen einem Ende das Schloss (7) befestigt ist. Das zweite
Ende (13) weist keine Verbindungsmittel auf, d.h. die Schnittfläche des Drahtes liegt frei. Zum Verbinden wird das offene Ende (13) axial in die Hülse
(11) mit den Klemmitteln des Schlosses (7) eingeführt und von diesen festgehalten. Die Schmuckkörper, welche eine Bohrung aufweisen, können
bei geöffnetem Schmuckträger (1) auf diesem aufgereiht und jederzeit durch andere ausgetauscht werden. <IMAGE>
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